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AEPORTING OFPICE OrriCT OF ORISIN

CHARACTER OF CASE

Joseph Rodriguez Molina
| SM - C

" ghe title has been changed to show *JOE RODRIGUEZ MOLINA® 88 subject's
" correct mams 8s stated by subject in fnterview on August 14, 1964; elso,
to delete "JOE MOLINA®, such being only & brief form of his correct

name. HNis correct mame previously was carried as ®*JOSEPE RODRIGUEZ
MOLINA®, which is being retained as sn 8liass. B

. EEFERENCE: Bureau sirtels to Dallas dated 7/10/64, 7/13/64, end

%5 0/12/640 ]
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¥ Ten copies of this report are being furnishsd the Bureau

because this investigation was requested by the President's Comnmission
on the Assassination of President KENNEDY and copies of this report

will be disseminated to that Commisgion
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This repert is classified ®"confidential® because infor-
mation furnished by DL T=3 could reasonably result in his identi-
€ication and compromise the future effectiveness of this informant.
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Copy to:
Report of W, SAMES WOOD . Ofcs:
- Dete: August 20, 1964 o

- Fuld Office Fla Mo 3009847  SwsseRleMe:  100-126101

Thle:

'JOB RODRIGUEZ MOLINA

" Gamew  SECURITY MATIER = C

Symopsls: NMOLIXA was charter mexdber of Dalles chapter of Amsrican
GI Porum, formed 4in SBeptember, 1954, and was officer 4ia that group
1955, 1958, 1959, 1962, Informants have advised he was not member
_. of Communist Party (CP) snd was mot considered for CP membership, -
or &8s sympathetic to CP. Taterviewed coacerning his knowledge -
of assassination of President KENNEDY and concerning search of his
home and Questioning by police following assassination. Police
 éfficials involved also interviewed, 88 were officials of Texas
School Book Depository, where NOLINA wes employed for sixteen Years
until discharged in Decembder, 1963. MOLINA claimed reason for
discharge was guestion ef his loyalty to the United States, which
question arose eut of statements sade by police to mews media., Wo
{nformation was furnished Dallas Police Department by Dallas S
office of Federal Buresu of Investigation er Dallas Office of U, 8.

Immigration and maturslization Service.
description set out, S T
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1. KGROUND DATA

g,
-
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i _“"ﬁr -

Residence

He currently resides at 4306 Brown Street, Dallas, Texas. .

mplo nt

He is an employee of the Credit Union of Neuhoff Brothers
2821 Alamo, Dallas, Texas, and has been 80 employed since

He was previous-lyr employed for a period of approximately

'sixteen years, until December 30, 1963, by the Texas School Book

Depository, 411 Elm Street, Dallas, Texas.

- Birth Data i
He was born in Dallas, Texas, on June 18, 1924.

Military Service

He served in the U. 8. Navy from February 26, 1943, to
January 5, 1946, NSN 839-16-58. '

Relatives

j | 1:' H

He is married to SOLEDAD MOLINA, They have four children,
JOE MOLINA, Jr., age 17; JOHN MOLINA, age 10; LINDA MOLINA, age 14,
and SYLVIA MOLINA, age 14, ‘the latter child being an adopted daughter.

e = - F -
. *

"~ His father is PEDRO MOLINA, born June 24, 1898, Mexico _ﬁ_
City, Mexico; his mother is LUIZ R, MOLINA, born December 18, 1901,
{n Celaia, Mexico. His brothers are FRANK MOLINA, born February 16,
1939: PETE 'MOLINA, born December 21, 1940. His sisters are ANGELINA_
MOLINA, born February 28, 1930, and BEATRICE MOLINA, born March &,
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Dere _ 11/23/63

Mr. JOE R. MOLINA, 4306 Brown, Dallas, in the presence ...
of B. L. SENKEL, Detective, Homicide Bureau, Dallas Police o
'Department, advised as follows:

Mr. MOLINA is employed by the Texas School Book Depository,

411 Elm Street. His position with that company 1s that of Credit

- Manager, which he has held for approximate ly three to four years.

He advised that his office is located on the second floor. MOLINA

does not know LEE HARVEY OSWALD personally, however, he has seen him,

but has never talked to him. MOLINA did not see OSWALD omn November 22,
1963, the day of the assassination of President KENNEDY. MOLINA
recalled that he left his office at approximately 12:15 p.m., -and
proceeded to the front of the building to observe the parade. BHe
. recalled hearing three shots, however, he was not aware of the _
direction from which the shots had come. BSubsequent to the assassi-
nation of President KENNEDY, when it was determined the President

-

-

" had been assassinated, MOLINA met EDDIE PIPER, a porter in the build-
ing where the Texas- School Book Depository 1is located. In & conver-
| sation with PIPER, PIPER mentioned to MOLINA that he had hearc'i t.ha::'

~ 7 all employees in the building had been accounted for, except "LEE.

MOLINA stated at the time of the discussion with PIPER it had -

i . -already been determined that the shots had come from the building at
411 Elm Street and that, also, the weapon used in the assassination
had been located. MOLINA recalled also that at this time it had
also been ascertained that food particles, reportedly fdentified as
bits of chicken, had been located on the 8&ixth floor.  MOLINA
stated that PIPER felt it was possible that the assassin may have
gotten the chicken from the catering gservice that services the _

 employees at the Texas School Book Depository. MOLINA was unable

to furnish the name of the catering service.
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This document containe neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI end is loaned te
your agency; ! end its contents are not te be distributed outside your sgency. -
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JESSE E. CURRY, Chief of Police, Dallas, Texas, on
* fovember 23, 1963, following interview by Specisl Agent _

" JAMES 8. WEIR with JOE R. MOLINA that day, advised Special

t MOLINA had caused the Dallas Police Department
A darable ¢ manding such things as

rsther than s Msexicans, and
against Mexicans.

- 1isting Mexicans as whilte persons
generally prot.utl.ng alleged d:l.ocri.nimti.on
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FD-302 (Rev. 3-3-59) OFEDERAL BUREAU OF INVESTIGAON

Novenber 30, 1963

Dete

Mr.  JOE R. MOLINA, 4306 Brown Street, telephone LA 6-3956,
who is employed as credit manager for the Texas School Book Depository,
Houston and Elm Streets, Dallas, Texas, stated that on tle day of the
assassination he was standing on the steps of the building housing
the Texas School Book Depository and that shortly thereafter he was
questioned briefly by the Dallas Police. He said that about 1:00 a.m.,
on the morning of November 23, 1963, the Dallas Police came to his
home with a search warrant and searched his premises but did not £ind
anything. They claimed that he had been associated with the Communist
and subversive element and indicated that he was & friend of OSWALD.
He was requested to appear at the Police Department at 11:00 a.m., On
November 23, 1963, which he did. He was questioned by the police
concerning his association with OSWALD and told them that he had a -
limited association with him. As a matter of fact, Mr. MOLINA }
stated he knew OSWALD very casually since OSWALD had worked for the

Texas School Book Depository for only a short time.

FTEEE N . - -

o When he was questioned by the Dallas Police, & Secret
Service man was present, and he was asked questions concerning his
 membership in the American Gl Forum. He stated there was no reason
to believe the American GI Forum was not a legitimate organization
because the Attorney General of the United States had delivered a
speech at the Chicago convention of that organization.: He sald the

- radio, television, and news media referred to him as '"Mr. X" but
did not mention his name, nor did they mention the American GI
Forum. He said the newspapers exaggerated the facts because .they
pictured him as being a "buddy" of OSWALD, when, in fact, he hardly .
knew him since he, MOLINA, worked on the gsecond floor and OSWALD

worked on another floor in the building. He said that even
though his name was not mentioned in the newspapers, many of his .

friends identified him as being the person referred to in the
papers. MOLINA stated he wanted to clear up the matter and had

; talked with his attorney as well as WILLIAM J. LOWERY, who is also
4 a member of the American GI Forum. He said the news media did not
4 - directly accuse him of being a subversive but insinuated in their
% writeups and speech that he was a subversive individual. He could
recall actually never having spoken to OSWALD but saw him in the

Texas School Book Depository building.
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On March 25, 1964, MOLINA was again interviswed and

furnished the following signed statement:

'"Dallas, Texas
March 25, 1964

"I. Joe R. Molina, freely furnish the following
voluntary statement to Eugene F. Petrakis and A. Raymond
Switzer, who have identified themselves to me a&s

Special Agents of the Federal Bureau of Investigation.

"I am & wvhite male, born June 18, 1924 at
Dallas, Texas and presently reside at 4306 Brown
Street, Dallas, Texas. I am presently employed as
& Bookkeeper at Neuhoff Employees Credit Union, 2821 -
~ Alamo Street, Dallas, Texas. Prior to this employment -
I was employed as Credit Manager by the Texas School

Book Depository and was so employed on November 22, 1963.

- YAt approximately 12:20 PM on November 22, 1963

I left my office on the second floor of the Texas
School Book Depository and took up a position on the
top step at the entrance of the Texas School Book
Depository for the purpose of watching the Presidential
Motorcade, which I knew was due to pass the building
momentarily. Otis Williams, another employee of the
Texas School Book Depository and Mrs. Pauline Sanders
likewise employed were also viewing the motorcade with
me. I recall that Roy Truly, Director of the warehouse
personnel, Texas School Book Depository, and O. V.
_Cybbell, Vice President of the ITexas School  Book
Depository were also viewing the motorcade. *

- VAt approximately 12:30 pm the car in which
President Kennedy was riding passed the building
going west on Elm Street. Just after his car |

-
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‘#disappeared from my view I heard three shots. 1
moved from my position on the steps in the direction

‘page and ‘this statement '

%L 100-10461

of where the Presidential car was proceeding. I
remained outside for a few moments and then went back

4nside the Texas School Depository Building. I left
the building at approximately 2:15 PM on November 22,

1963 and went home. _ |

"I was pot acquainted with lee Harvey Oswald, I

Aﬁevﬁer spoke to him, but on several occasions I did

see him in the Texas School Book Depository Bullding.

1 never saw Lee Harvey Oswald on November 22, 1963

nor did I see any strangers in the Texas School Book
Depository Building on the morning of November 22,

1963.

"I have read this statement consisting of this

page and two other pages, and have initialed each
- and correct to the

best of my knowledge. __
| "/g/ Joe R. Molina

"Witnessed:

“/g/ A. Raymond Switzer, Special Agent, F.B.l.,
Dallas, Texas 3-25-64 ‘ ' |
"/g/ Eugene F. Petrakis, Special Agent, FBI, Dallas,

" "
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"JOSEPH RODRIGUEZ MOLINA, 4306 Brown Street, Dallas,
_was interviewed at his place of employment, Weuhoff Brothers , .
Rackers, 2821 Alamo, Dallas. E - e

He stated that between 1:30 A.M. and 2:00 A.M., On

November 23, 1963, a large group of police officers came toO
his home. He was questioned by Captain WILLIAM P, GANNAWAY

and Lieutenant JACK REVILL, primarily about his connection
‘with the American GI Forum. They asked him about his
acquaintance with several fellow members of that organization.
They also asked him about his acquaintance with LEE HARVEY _
OSWALD, a fellow employee of the Texas School Book Depository,
vhom he had seen but did not know. He was not accused at that
time, by Captain GANNAWAY or Lieutenant REVILL, of being sub-
versive or of having subversive affiliations, and despite the R
late hour, MOLINA assumed they were conducting routine investi- B

"gation in the assassination case because of his enmployment by
the Texas School Book Depository.

puring and after this questioning, other officegl |
were searching his home. He does not remember that a search
warrant was mentioned, but believes he was asked if he minded

i€ they "looked around,” and he gave permission for the
search. - -

The officers never did say what they were searching .
for, but they spent from thirty to forty minutes searching ]
his home. To the best of his knowledge, the only thing they

found which appeared to interest them, and vhich they carried
away, was a list of names his wife had been given by the Holy |

Trinity Mothers' Club of women to be contacted to help serve . .. . .
~ dinner at the Trade Mart in Dallas. B

~ - After the search, the group went into the -kitchen,

‘out of the presence of Mr. and Mrs. MOLINA, vhere they held
. a brief discission. He was then asked if he would be willing
to accompany them to Police Headquarters at that time, or 4£f _
he preferred to come to Police Headquarters on his own later

- L
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DL 100-9847

in the morning. He told them he would prefer to come to Police
Headquarters later in the day, and the officers left.

At about 9:50 A.M., he arrived at Dallas Police
Neadquarters. He first went to the office of the Special
Service Bureau, vhere he waited for about forty minutes in

8 small office there. Ropronntltivu of the news media kept
coming in and out of the office, and photographs of him were

taken by such individuals. None of these pictures, however,
- appoarad in the paper. | -

b
®
$

Captain WILLIAM P._GANNAWAY then came into the office

win  dpepeeebl . megle o et

and started gquestioning him about the American GI Forum and his
connection with it. Lieutenant JACK REVILL was also present.

-m-—r

This gquestioning was rather brief, ., and he was told he was qoing

to be sent for questioning to capta:l.n jﬂ:LL FRITZ of the Homiclde
Bureau.

MOLINA then went to the Homicide Bureau, where he
; waited for about forty-five minutes to be interviewed. He was
then interviewed for from twenty to thirty minutes by a De- _
tective and by a special Agent of the Federal Bureau of Investi- -
gation concerning his knowledge ©of OSWALD, his work at the Texas
school Book Depository, and his whereabouts during the pertinent A
period .urrounding the -uassination.

He was then told by the Agent that he could l.oavo. dbut .
ﬂhen he tried to leave the Homicide Bureau a police officer
stationed at the door, whose identity he did not know, told him
to go back in and sit down. He was kept waiting in the pff:l.ce

| anot‘hcr thirty to forty-five lu.nutes.

b

[ 3 .-r '

A police officer then came and told MOLINA tO follow
h:l.m taking him to the Special Service. ' Bureau. Here he was
interrogated by Lieutenant JACK REVILL and another officer vwhom
he 4id not know. This questioning had to do with the American "‘z
| GI__!‘orum, apparently trying to prove that MOLINA was acquaint.d
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DL 100-9847

with a number of people therein who had records of subversive
activities. PFor instance, he was asked if he was acquainted
with JOHN STANFORD, a State official of the Communist Party.
He said he was not acquainted with STANFORD. He was asked toO
write a statement as to the political sympathies of the various
members of the American GI Forum, which he declined to do,
stating he had no f£irst-hand knowledge as to which of then, i€
any, were Ccmmunist Party members or had comsmunist sympathies.

| | -

g | - Lieutenant REVILL and the other officer then wrote -

1 an affidavit concerning the American GI Forum based on his o

; | statements to them, which he signed. He was then permitted to -
‘leave Police Headquarters, and was driven home by a police |
pfficer. B

| MOLINA said he was at Police Hezdquarters £rom about
10500 A.M. to 5:00 P.M. He was never tocld he was under arrest.
. R The only indication he had that he might have been under some
g - form of restraint was his one effort to leave the Homicide -
Bureau, and his having been told by a police officer at that
time not to leave. .

. S He said there is no question in his mind that his

; discharge from his 16 years' employment with the Texas School

Book Depository was a direct result of publicity followling his

questioning by the police, and alleged subversive affiliations

on his part. He said that {mmediately following his questioning
by the police, and the attendant publicity, there was no mention

| of this made at his place of employment. About ten days there-

: B after, he was told he could no lenger sign cutgoing letters,

§ vhich he had done previously. Shortly thereafter, all letter-

._ heads which bore his name were taken from him.
A - - _ / * T
Be then went to the office of O. V. CAMPBELL, the Vice-
. president of the Texas School Book Depository, where he objected
e to the action being taken against him and asked CAMPBELL the
reason for it. '

CAMPBELL £0ld him that the allegations made ..

——
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about his loyalty would have to be cleared up, that the company

had been getting a lot of crank calls, several customers had

said they would not buy books from the company as long as the

company had a subversive working for them. MOLINA said no One
else was present vhen CAMPBELL made these statements.

 ghortly thereafter, he was told studies had been and

‘were being made with a view to automating the operation of the

Accounting Department, that the publishers and customers de-

manded faster service, and that as a result of the coming

automation, MOLINA's job was being eliminated. MOLINA stated ;

he believed this claim to be completely false, that a credit
manager's job could not be eliminated by automation, and that

. this was just a convenient way to discharge him because of
‘allegations made against his loyalty.

He said CAMPBELL offered him a severance contract .
wvhich he refused to sign until he contacted his attorney, One
MULLINAX. The latter told MOLINA he could not see that MOLINA
had any recourse but to agree to the terms of the contract,.
and on December 12, 1963, he signed this contract calling for

full pay for three months, half-pay for three months, and other

benefits.

He said he stayed at his cmﬁloyment until December 30,

1963, but in the interim constantly sought employment at such

places as Sears, Rosbuck and Company, Texas Instruments, and
through the Texas Employment Commission. He had no success,

and vhen prospective employers found from his agplica‘tion forms
that he had been discharged from the Texas Schoal Book Deposi-

tory job as credit manager, after sixteen years of employment

4nterest in hiring him. One woman connected with the Texas
Employment Commission questioned him as to vwhether he wvas a

there, coupled with the fact that that place had been the site
of the assassination of President KENNEDY, they had no furthe;

o R ) | -
o LA e
..'“’

. "gubversive,” and theroafﬁcs,told him the Commission had mo  ~
 work for him because of his lack of a college education, although
she had known about this lack of a college education from the g
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He said he was acquainted, through his work in the
Parent Teachers Association at the Holy Trinity 8chool in
Dallas, with MARTIN MC REDMOND, an official of the Neuhoff
Packing Company. He asked MC REDMOND if he had any work

"MOLINA might be able to do, and was told that there was a

vacancy anticipated in the Credit Union of his company. He
went to work on a part-time basis there in January 1964, and
full-time in Pebruary 1964. There has never been any mention
there of the adverse publicity he received following the
assassination. ' o

He sa:l.ci that in his work at the Texas School BoOOk
Depository, he had been earning $6,000 a year, while in hi
present employment his salary is only $4,500 a year. ;

He said the only police official who he knows made
statements detrimental to him was Chief of Police JESSE CURRY
of the Dallas Police Department. He said when he returned
home on November 23, 1963, his wife told him she had seen
Chief CURRY on television, and heard him make a statement to
the effect that police were investigating a man who had been
in their subversive files since 1957, and mentioned MOLINA by -
name as being the individual in question. MOLINA believes
this telecast was carried on all local television channels as
a part of a pool operation. He saild he does not know whether
any other police officials made statements to the press con<

: |
&

cerning his alleged subversive affiliationms. - )

He also -.aid that in one of the local newspapers
there was a news item quoting Chief CURRY to the effect that
the Dallas Police were investigating a man who had been in the
police subversive files since 1957. = |

He said that on the night of November 23, 1963, he

" thad called the Police Department in an effort to get a re-

traction of the statements made by Chief CURRY. He talked with .
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official vhe could make an official retraction of such statements,
but MOLINA was never successful in contacting Chief CURRY.

| |
He said he mentioned to a friend, HECTOR GARCIA, &
- founder of the American GI Forum, the troubles he was having as
a result of the publicity concerning his alleged subversive
affiliations. GARCIA told him he could write the various radio
and television stations and@ demand copies of texts Or rccordj.ng_

tapes of all broadcasts and telecasts in which MOLINA was
mentioned, arnd he did 'sc. The only station which furnished: any

information to him was Dallu Radio Station WRR, which furnished
the text of a broadcast by Chief CURRY making the above alle-
gations. Dallas Radio Station KRLD stated the matter was being -
referred to their New York office because the networks were
responsible for any broadcasts, and he never heard anything

turt.her from them.

His attorney filed suit against WRR for damages On:
MOLINA's behalf because of derogatory statements carried by
that station, but in reply his attorney was told that the
station was city-owned and that under the city charter, such @
suit had to be filed within thirty days of the occurrence, .
vhich had noct been done. MOLINA said, howsver, that plans for *
a lawsuit have not been dropped, and his attorney is still -
axplor:l.ng means of suing the station for damages on his ‘behllt .
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- MOLINA £urn1.hed the following descriptive data con-_ |
ceming himself: - -

. Bex Male - | L
) Race S White e i
Age : . 40 years -
Born . June 18, 1924, at Da.llu, e

Taxas B

" > 715“ - : , | - ﬂ
.- 164 pounds o
Brown

Height

- 17 -
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Hair Brown, graying, balding in
~ front
: Buila = gtocky
Complexion - Pair -
Marks and Scars Large mole in left eyebrow .
Wife SOLEDAD MOLINA
Children | JOE MOLINA, JR.., tged 17
_ o JOHN MOLINA, aged 10,
LINDA MOLINA, aged 14; and,
_ adopted daughter SYLVIA,
: - L aged 14 ' ' :
Education o Ccrozier Technical High School,
b - ~ Dallas
,; Military Service U. §. Navy, 1943-46,
* NSN 1891658
! S Residence 4306 Brown, Dallas, 'I'exns

.? !i .
!a




0301 (Rev. 33-3) ) DERAL BUREAU OF INVESTIGATI()

Date _Angust 16, 1964 |

JOE RODRIGUEZ MOLINA, BoOKkeeper, Beuhoff Bmployses’
Credit Union, 2821 Alamo, Dallas, Texas, was reinterviewed
to identify, if possible, the employee of the Texas School |
Book Depository who told him he could no longer sign outgoing
jetters and who took from him letterheads which bore his

- mame. He advised that his full and correct name 1is JOB |
RODRIGUEZ MOLINA, ‘and that he has never had the name JOSEPH. -

}
$
?t o | He stated O. V. CAMPBELL, vice President, Texas
' school Book Depository, in thelr conversation in December,
1963, told him that it would be better if he (MOLINA) did
" pot sign any more letters with things being the way they
. wereé. CAMPBELL- thought it would be better if he 4id not
sign letters anymore. MOLINA said he agreed at that time ¢tO
| S continue his work and to dictate letters to the same
" stenographers who had regularly been taking his dictation,
but that letters dictated by him would be sent out over the
4 signature of BONNIE , last name not remembered, one of
; " ¢he stenographers. Immediately after his discussion with
Mr. CAMPBELL, he (MOLINA) told BONNIE to thereafter prepare |
jetters dictated by him under her signature and for her to (.....,. :

sign them after they were typed. He stated BONNIE
remembered, were the

and CAROLYN
two stenographers who regularly took his dictation, as well .
as Mr. CAMPBELL's dictation. - . R

MOLINA l&ted he 4did not question Mr. CAMPBELL'S
request because he thought he knew the reason why the request
 was made of him. MOLINA said it is his opinion th's Texas School

Book Depository wanted to disassociate his name with that-
CAMPBELL had already told him thé company

1ls and letters £rom people who

.
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a

communists or persons of subversive backgrounds. MOLINA
stated it appeared to him the f£irm was trying to keep from
losing customers. MOLINA said the things that had been ssid
on radio and television about him were never retracted.

MOLINA stated that later in December, 1963, BONNIE
and CAROLYN, identified above, both asked him for the blank -
" letterhsad forms that he had in his possession. He believes
BONNIE first asked him for the forms, but he did not know what
she meant, and later CAROLYN asked him for them. He did not -
understand what they meant, and it was not until later he
realized they were trying to obtain from him letterhead forms
that bore his name. He realized that about ten days later
 when he observed a pile of these -forms on the desk Oof SARAH
' STANTON, a pricer employed by that £irm. He does not know what
official caused these employees to gather up the forms bearing
his name. He recalled that the gathering up of these forms
and Mr. CAMPBELL's request to him that he no longer sign
letters had been completed by December 13, 1963, the date when
forms were f£illed out leading toward his termination by that

. -, - -~ . . 1 - T
- e g v e el s ar
1 |

—

S ST SIS
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- MOLINA stated he went to the Texas Employment ' ‘ . ]
Commission in the United Pidelity Building, Dallas, on Al

December 19, 1963, prior to his termination with the Texas

School Book Depository, and registered for employment as 3
credit manager or bookeeper. After signing up, he was referred
: to the Professional Office of that agency on the S8eventh Floor
of the United Pidelity Building where a Mrs. LOGAN interviewed

- " fhim. 8She possessed his application and asked him questions as
! S to why he was leaving his previous employment. He told her he

| was terminating from the Texas School Book Depository because
things had been said on radio and television to the effect that
he was supposed to be a subversive or had associated with
* persons of a8 subversive background, which statements had not been
' 8he then asked if there vwas any truth to those ...
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alligattonl. He told her there was no truth to those comments.
ghe then told him she was sorry but that he did not have the s
educational gualifications to be 2 credit manager and referre
him back to the FPirst Floor 8t the Texas Employment Comnmission

where he had registered for employment.
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fon with the interview of MOLINA on Novenber 30,
he had been questioned by Dallas Police -
on November 23, 1963, at which time a Secret Service man was present,

MOLINA advised during the {nterview on July 1), 1964, that he was

{nterviewed on that date by a Special Agent of the Federal Bureau of
Investigation, and police, and that no Secret Service man was present.

In connect
1963, 4in which he stated
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h 11I. RVIEWS WITH POLICE OFFICIALS

On December 3, 1963, Detective L. D. STRINGFELLOW, |
Special Service Bureau, Dallas Police Department, made available

to SA JOE B. ABERNATHY a copy of an affidavit signed by JOE
RODRIGUEZ MOLINA on November 23, 1963, which is set out as

follows:

—r e —

"The State_df'Tbxas
County of Dallas |

“AFRIDAVIT IN ANY PACT

“"Before me, WILLIAM S. BIGGIO, a Notary Public

in and for said County, State of Texas, on this day B o
personally appeared JOE RODRIGUEZ MOLINA, 4306 Brown .

- St., Dallas, Texas, who after being by me duly sworm,
on oath deposes and says: . |

My name is Joe Rodriguez Molina. I was born in

Dallas, Texas, 18 June 1924. I have been employed at
the Texas Schoolbook Depository for sixteen (16) years.

"In 1955, I attended an organizational meeting of
the G. 1. Forum at the Baker Hotel. Mr. Jesse Garcia,
from the Fort Worth chapter was present and assisted

us in forming the Dallas G. I. Forum. The following -
men were among those present who became charter ‘mﬂ)ers:ﬂ e

A O
"Edmmd Villasana, & jeweler " o
‘Felix Botello ' |
- Bill lowery. - N
. Joe Landin - . o
' AugUBt’.n EB trl.da | | | . ' | R S * Ui e
"The later meetings were held at the Guadalupe - A Ml
Social Center. Edmund Villasana was elected the first
_#.,._.ghai.rm. I was elected chairman {in two separate years. ,_,h
i SO wh, TWEALRE TN
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"] am no longer a member of the G. I. Forum, having
€ailed to rensvw my membership after July 1962.

by
o P

"The present chairman of the Forum 1s Brownie

Trevino, owner of Oak Cliff Blind Service. Albert
\Orozco, & school teacher from Fort Worth, ie now
secretary. Albert lives on Delano Place here in

Dallas.

\'Oggo____tg_._n_l__]_._gg_g_x, an attorney, and Pepper Garcia
have been members of the G. I. Forum. Garcia is no

longer an active member.

- “/s/ Jde Rodriguez Molina
| *Joe Rodriguez Molina

“"Subscribed Land sworn to before me this 23 day of
November A.D., 1963. -

- w/g/ William S. Biggio
‘l . Notary Public, Dallas County,

| ' " Texas8 - -
William S. Biggio

"I am not positive that Carcia's name YAdded statement
is Jesse. | | -affirmed.

wig/ Joe R. Molina  /s/ WILLIAM 8. BIGGIO
- - William S. Biggio."
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. others were conducting the search.
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' " Dete _1/20/64

Detective H. M. HART, Intelligence Unit, special
Service Bureau, Dallas Police Department, advised that the - .
Dallas Police Department had never had a file on JOSEPH e
RODRIGUEZ MOLINA, tha: they did have a file concerning the s .
American GI Forum, and that MOLINA's name was therein as a
member of that organization. He said they had no infor-
mation to indicate that MOLINA had been affiliated with any

other organigations.

| He said that on the early morning of ﬂovembér 23,
1963, at about 23100 A.M., he; L eutenant JACK REVILL of the
Special Service Bureau; Captain' WILLIAM P. GANNAWAY, Dallas

Police Department; WILLIAM ALEXANDER, Assistant District
. Attorney: R. W. WESTFALL of Speciazl Service; and, Detective
__P. M. PARKS went to MOLINA's residence. Captain GANNAWAY -
went to the front door with Mr. ALEXANDER and talked with Mr.
and Mrs. MOLINA before the others present entered the house..
HART said he dces not know just vhat was said at that time.

They all then entered the MOLINA residence.

While Captain GANNAWAY and WILLIAM ALEXANDER and

possibly Lieutenant REVILL stayed in the living room with

Mr. and Mrs. MOLINA, the others conducted a search of the
residence. They were told to look for anything that might
connect Mr. MOLINA with LEE BARVEY OSWALD, since both worked-

at the Texas School Book Depository building. 7o the Dbest
of HART's knowledge, nothing was found and nothing was taken

from the house.

At that time, Mr. MOLINA was agrked to come to
Police Headguarters later in the morning for interview, since
all employees of the Texas School Book Depository were being
questioned. He agreed to do so, and the group left his house.

Detective HART said they were at MOLINA's place
probably less than an hour. He said he does not know what
conversation transpired in the living room while he and the

FX 00 AR
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wIw/ds/jtt

office of Captain WILL ¥ of the

About 11:00 A. M, on November 23, 1963, MOLIMA did

{al Service Bureau to the

Lisutenant JACK

Homicide Bureau, where

he stayed for two or three hours. After this, NOLINA Cams

again to the Special Service office,

was in Captain PRITZ's office.

HART and Lieutenant REVILL took an &

cerning his affiliation with and knowledge of the American Gl

and BART said he had

| no knowledge as to what happened during the period MOLINA

Porum. This took sbout thirty minutes. BART said he recalls

having asked MOLINA how long he

but they 4id not go into great detail in this regard.

Detective HART said he has no knowledge of any

allegations made by sny police

officials to the news media

concerning possible subversive affilistions on the part of

MOLINA,
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) . Dete 7/20/64 -

E Captain GLEN D, KING {NA), Dallas Police Department, "

; said he did not take part in the search of the home of JOF R, . -~

MOLINA Or in the questioning of him on November 23, 1963. Se

| said that as far as he knows, he never did see MOLINA. He
said he does not know of any allegations made against MOLINA
by officials of the Dallas Police Department, and, accordingly,
does not know of any effort made by the pallas Police Depart-
ment to correct any allegations made against MOLINA and the
suspicions of MOLINA allegedly voiced.-in the press.

’“ " . _captain KING said he does not believe he ever

- mentioned MOLINA's name to newsmen. He said to the best of =

Z _ his present. __reco'llection; he had briefly visited the Homicide

Bureau of the Dallas Police Department oOn gaturday morning,

: Novenber 23, 1963, and had been approached by newsmen in the

f hall outside that Bureau as he left. In answer to questions

by newsmen, he told them that there was a person belng

;» _4interrogated by the Homicide Bureau, that this person was not

: under arrest, that this person had been asked to come to the

: police Department for questioning, and had done s0 voluntarily.

Captain KING said he believes one of the newsmen did

2 mention MOLINA's name to him, that he said to this newsman

. - that he, KING, had not mentioned MOLINA's name and preferred

: not to talk about anyone by name. -

He said he does not recall having commented about

tiongs or connections on the part of the

joned. He believes he had been told dy

someone in the Police Department that MOLINA had been con-
nected with some questionable organization, but he does not
‘remember who gave him this {nformation, or the identity of

the organization in question. He said he is not familiar
with the American GI Forum and does not know whether this was

" -. or was not the organizatibn mentioned.

- He said he 'beii.eves_t:‘hief of Police JESSE E. CURRY
ol also talked with the press concerning the interrogation of . . -
DL 100-98475%
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MOLINA, but he does not know what was said by CURRY. He said
he does not know of any other police officials who talked

with the press concerning MOLINA.
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L{isutenant Colonel H, P, GANNAWAY, U, §, Army
‘eserve, was interviewed during a two-wock_poriod of active
luty at & Fourth Army Intelligence School.

He said that he is a captain on the Dallas, Tcxas.
'olice Department in charge of the Special Service Bureau,
(@ will be called Captain GANNAWAY hereinafter.

Captain GANNAWAY explained that the Special Service
‘'ureau includes narcotics, vice and criminal intelligence

- gctions., He said that the Criminal Intelligence Section

0oe8 not maintain files which are known as "subversive"

iles} however, they do accumulate and file information concerning
umerous organlzatlona 80 that the information will be availablo

o the Department in dzscharging their normal duties.

Captain GANNAWAY remembered that on November 22..1963,
he date of the assassination of President JOHN F, KENNEDY,
hat he obtained from a Justice 6f the Peace a search
arrant for the premises of JOSEPH RODRIGUEZ MOLINA who was
mployed at the Texas School Book Depository. The search
arrant was for a search of MOLINA's residential premlses.

Captam GANNAWAY said that he, accornpan:.ed by
ieutenant JACK REVILL, two or three other unrecalled officers
nd BILL ALEXANDER of the District Attorney's Office, went to
JLINA's home to conduct the search. As best he could recall,

hey arrived there at approximately 3:00 a.m., Novemper 23,
363,

~ He said that MOLINA, his wife and four children
sre all awake when they arrived,and MOLINA said he had

>t been asleep. Captain GANNAWAY identified himself to o
JLINA and introduced the other officers and Mr., ALEXANDER -
10 lccompanzed'him and told MOLINA their identities., '
)LINA invited all the officers in and when advised that they
igired to search his premises, he gave an oral pormlssioa -

’r the search., The warrant was not mcntioned to MOLINA o

id it was rcturned unexecuted, - | - T T
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He said that the officers searched MOLINA's premises
for weapons, ammunition, explosives or anything else to 2
connect MOLINA with LEE HARVEY OSWALD. MNothing was found R
except a list of the members of the American G.I. Forum S
and the names of these members were copied.

* Captain GANNAWAY said that he asked MOLINA when
{t would be convenient for him to come to the Dallas Police
Departmer.t later that Jday ané they agreed that 11:00 a.m.
would be convenient for him. S .
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; S MOLINA did cone ¢35 the Dallas Police Department at
the appointed time, whereupon MOLINA was taken to the office

of Captain of Datectivecs WILL fRITZ, Captain GANNAWAY had
no part in any intsrview of MOLINA in Captain FRITZ's office.
After the interview was »ver in Captain FRITZ's office, MOLINA
e came back tc Captain GANNAWAY'cs office where officers of the
'3 Special Service Bureau took an affidavit from him concerning

4 his membership in the American G. I. Forum, As Captain

) GANNAWAY remembered, MOLINA teid thet he had been a member
of that organization for many yezrs but was not a member
during 1962 because he had n>t paid his dues,

-

; Captain GANNAWAY said that he made no release of

1 - any kind cencerning MOLINA to either radio, television or the
newspap2rs. He said that he did not tell anyone that MOLINA
was undec arrest o that he was a member of a subversive
group. He commented that there were many press representative

at the police department that day, November 23, 1963, ‘
and that someone may have asked Captain GANNAWAY who MOLINA

was and he may have given MOLINA's name, He said that he
might even have told some press representatives that MOLINA's
name was in the police department files. lHe gsaid he would

. have been perfectly justified in making those statements
but he was sure that he gave no one any information about _

MOLINA other than that,

- “captain GANNAWAY said that he had nothing whatever oL
to do with MOLINA being separated from the Texas School -~ -~ -7

-Book Depository.
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matter of the President's assass
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' Hie related that adbout two Oor three months ago
OTTO E. MULLINAX, an attorney who, according to information ~
svailable to the police, was a member of the American Civil =
Liberties Union, came to Captain GANNAWAY to interview him
in connecticn with suits that MOLINA had either £iled
or was contemplating against a Dallas radio station and
pouib?.y others. He said that MULLINAX showed him a clipping

of an article from some newspaper that did not mention
apparently _roferrod to him. Captain

GANNAWAY said that he told MULLINAX that he had given no

press release concerning MOLINA. He also told him that the
ination was under investi-

refused to give MULLIMAX:

‘gation by various agencies and he
any other information.

GANNAWAY said that he had no objection ¢toO
rederal Bureau of Investi-

this matter but that he
records so that he could

. Captiin
making a signed statement to the
gation concerning his knowledge ©f

would prefer to have access toO his

refresh his memory and assure himself of the strict accuracy
atement. He also

of what he might incorporate in such a st '
stated that he would be happy to provide copies of any desired
material f£rom his files or to make available any information -

£rom his £iles that the Federal Bureau of Investigation might

desire.

Hie s2id that he would return ¢to Dallas f£rom his

military duty on July 27, 1964. He said he had various

lectures scheduled out of Dallas on that date
available for further interview On July 28, 1964, or there-

after.

but would de  ~
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WILLIAM PAUL GANNAWMAY, Captain, Specilal Service Buresu,
| Police Department, Dallas, Texas, on August 19, 1964, was inter-
8 viewsd at his office at which time he furnished a signed statement

as follows: |

*Dallas, Texas
August 19, 1964

- “y, William Paul Gannaway, make the following |
vountary statement to Robert P. Butler and Edwin D. )
Kuykendall who have jdentified themselves tOo me 285 |

Special Agents of the FBI,

“I am .mpl'ofod as Captain, 8Special Service
Bureau, Police Department, Dallas, Texas.

svhe Dallas Police Department has no file :
concerning Joe Rodriguez Molina. The Special Bervice
Bureau has a file concerning the American G, I. Forum,
Dallas Chapter, which reflects Joe Rodriguez Molina

was 2 mesmber of the Dallas Chapter.

"t sbout 2:00 8.m., November 23, 1963, I went
to 4306 Brown 8Street, Dallas, with Lieutenant Jack

Revill, Detectives H. M. Hart, P. M. Parks, R. W.
Westphal, all of the Special Service Bureau, Dallas

Police Department, and Assistant District Attorney
o Bill Alexander, Dallas County. I had a search warrant
] {n my possession issued by Judge David Johnson for the
' residence located at 4306 Brown SBtreet, Dallas, Texas,
occupied by Joe Rodriguez Molina, o -

-
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door and I introduced myself as Captain Gannaway
from the Dallas Police Department. Molina invited

- us into his house, and after we entered, I introduced
all of the officers by name and Mr. Bill Alexander
by name. Molina made a remark statirg that he had
been expecting us. I told him that we were there to
question him in regard to lee Harvey Oswald and the
assassination of President Kennedy, and that we
worild like to search his residence. Hs invited us to
search his home and stated that we would not £ind

- sanything.
) *rhe search warrant was not executed and on
-l his oral permission we searched Molina's premises

for weapons, ammunition, explosives Or anything
else that might connect Molina with Lse Harvey
Oswald. Nothing was found except some papers concern<

" ing the American G. I. Forum, Among those peapers Was

1 - " a 1958-59 year book of the American G. I. Forum which
- ‘contained a list of names and addresses of members S
and officers of the Dallas Chapter of that organization,
It ddentified Joe Molina as Chairman of that chapter,
1958-59 and as a past chairman, 1955=-56. It reflected
that chapter was organized in September, 1954, X
recognized some of the names therein as names of
{ndividuals who have been suspscted by me in the past
of being Communist Party members, and I also noticed
the name of Joe Mdlina, 4306 Brown Btrest, Dallas,

Nothing was found in that search that . .
£ or active in

i s iAo vis. o s R e ST R 4l

Ape s AN EE o

' any subversive organization.

R ey told Molina that Captain Pritz of the Homocids =
Bureau would 1iks to talk to him, and he stated that =

_ he would be at the Police Department at 11300 a.m. and

. '*‘ «would meet us at the-office of the Spscial Service Bureau.
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“Joe Rodriguez Molina came to the office of
the Special Bervice Bureau at 11:00 s.m., &and
Lisutenant Revill took him to the Homicide Bureau
and left him there. When the Homiclde Bureau *
‘#inished talking with Molina, he returned to the
Special Service Bureau where Lieutenant Jack Revill
and Detective H. M. Hart talked to him and took an

 affidavit from him pertaining to his association with
—  the American G. I. Forum. I recall that Molina told -

me he had been a member of the G. I. Forum for .

many years but was not 8 member during 1963 because
' he had not paid his dues. He was not under arrest
- by the Dallas Police Department at the time the

above events took place.
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"I have made no release of any kind concerning
Joe Rodriguez Molina to either radio, television or
the newspapers, I did not tell anyone that Molina

é was under arrest, or that he wvas 3 manmber of a

S subversive group. There were many press representatives
1

i

at the Dallas Police Department on November 23, 1963,
and the possibility exists that someone may have |
asked me who Molina was, and I may have mentioned
1 Molina's name. I do not recall that anyone asked me
The possibility exists that some press '
representative that day might have asked me if
Molina's name was ever in the police department files.
~If I had been asked such a question, I would have - -
made an affirmative answer, but I would not have
specified any details concerning that name being in
"Dallas Police f£iles, I do not recall having made
any comment of that nature to any press representatives
that day or any other time concerning
no time made any comment to any press )
to the effect that Molina was ever connected with
any subversive organization or had any subversive
‘affiliation. 8o far‘as I know the Dallas
< Department has never released any comments
- %53  npature concerning Molina which could have B o
- - *%r  4n the press at Dallas voicing such allegations.
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“I had no knowledge that Joe Rodriguez

Nolina lost his job at the Texas S8chool Book
Depository, Dallas, until two or three months ago
~when Otto B. Mullinax, a Dallas Attorney, came to

me to interview me concerning civil suits that Molina
— had either filed or was contemplating f£iling against
- "a Dallas radio station and possibly others. Mullinax
S ~ showed me a clipping of an article from some newspaper,
identity not recalled, that did not mention Molina‘'s -
name but apparently referred to him. I told him I
had given no press release concerning Molina. I
2lso told him President Kennedy's assassination was
| under investigation by various agencies, and I
., declined to give Mullinax any further information.
-1 have no other information concerning Molina‘'s loss
of his employment and have no information as to .
whether he has had any difficulty in £inding .mplomnt..
I have no knowledge as to how any unfavorable |
8llegations concerning him came to be voiced by the
press. 8ince the Dallas Police Department had not =~ _
issued any release of that nature to the press, the

Dallas Police Department has no retractions to
make.
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*I have read the aforegoing 5 page at.atcmant tnd
‘to the best of my lnmory it 4is true and corroct.

M ,“" ..

. | ' | | "w:l.l.l.:l.an Paul Gannlwly

_ | | | . i TS %km*w,@ -..h'_..:,_l.
*"Witnesses - I e
“Edwin D. Kuykendall RS S £t L Ei
Robert P, Butler P

Special Agents, FBI, Dallas, Texas”
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o Chief of Police JBSSE E. CURRY, Dellas, Texas Douoo .
bopurtnlnt. advised that neither the U, 8, Depertment of th
nor sany of its agencies gave the Dallas Police Department any
| {nformation concerning subversive or related activities of JOE R.
MOLINA, an employee of the Texas 8School Book Depository, D.l.hl,
Texas. |
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| ef CURRY related that on Novembeal.«J, -
SOLINA gave an affidavit to Detective WILLIA 8, BIGGIO, of the
Dallas Police Department, to the effect that he was instrumental
in forming the G. I. Forum in 1955 with the help of one Mr.
JESSE GARCIA, of Port Worth, Texas, who was €rom the Port Worth
G. I. Forum. Chief CURRY related that MOLINA had stated in this
affidavit that the following individuals became charter nsmbers

of the Dallas G. I. Forum group:

nm Bmhm - . ‘ : S B e e h. .
BILL LOWERY N
JOB IANDIN

- AUGUSTIN ESTRADA

L p T ey e B

- In this affidavit, according to CURRY, MOLINA stated
he did not renew H3 membership in the G. I. Forum after July, . -
1962, ' e . et

- | g I S
--.w . Cchief CURRY related that Captain W. ®. GANNAMAY, @f -
‘went

the Special Service Bureau, of the Dallas Police Department,
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to MOLIMA's home in the early morning hours of November 23,
1963, with other officers of the Dallas Police Department and
talked with MOLINA. Chief CURRY related that Captain GANMAWVAY
had told him that, when GANNAWAY arrived at MOLIMA's homs,
MOLINA told GANNMAWAY he had been expecting him or officers from
the Dallas Police Department. During the time that GANNAVAY
talked with MOLINA, MOLIMA gave a voluntary comsent of search
to GANNANAY and MOLINA's home was searched. CURRY related
that MOLINA appeared voluntarily at the Dallas Police Depart-
ment on November 23§, 1963, for questioning since he was sn -
employee of the Texas School Book Depository. CURRY related
that MOLINA was never under arrest at any time when he was at
the Police Department. CURRY related that many employees of
the Texas School Book Depository were asked to come to the
Dallas Police Department for help in any way comnceraing the
assassination of the President. S

CURRY related that he 4id not recall talking about
MOLINA to the press and that 4f he 4id make any mention it was
probably concerning the G. I. Forum. CURRY stated from his
memory he could not recall anything he might have said, but he
did not recall calling MOLINA by nams and, therefore, as far

" as he xnevw no retraction or efforts to correct anything that

MOLINA may have construed as allegations against him were
necessary by the Dallas Police Department.

CURRY related that it iﬁ.s his understanding MOLIMNA
has filed a lawsuit against Radio_Station WRR, which is owned
by the City of Dallas, for false statements made by the Dallas

WRR. He stated this suit is No. 86946-B, f£iled April 30, 1964,
4n the court of Dallas District Judge N_HYER, _However, - .
CURRY stated he could mot furnish any details of the lawsuit

since he was mnot acquainted with same.

ough he refers to the organiza-

CURRY stated that althoug
this organization to be identical

ttﬁn:ll the G. I. Forun he kpows
to the American G. I, Forum. -

' .h ) .I.,.-f : |

o=

- 31 -

s N — — — i - : .
. NS P N SN TGy T T T ey SV R gw s, J"d:flr“-‘-'ﬂ‘ :
' * Ao

R Al smwn 0 . N
' i ; r- Y i“ﬁ" . - - -
R e R

“ — _ﬁ,ﬂ' . ey, qu.m.kg._‘:_.f;,!,.ﬁ,.m A ,,‘h,h-*.- ,.M '“'E‘“"‘""'t: s - _- - .* B . . ® - -
' . . [ ] . . . ” ) . _'. :“' - T i EL it " - TR i B _'- L . i i
. .o, L - . T ) .

police Department, which were allegedly quoted by Radio Btatiom

M T
. ' _.h' ~+




'
-

- '

DL 100-9847

.H -
*
&
' | | SCHOOL BOOK DEPOSITORY
- - - - '
- -
i-'. -
-
o
Ir.. -,' R
:P-J.- ——— -
".".l‘ - -
v
3
-'_" -
¥ ‘
£
i .
i
»
1 -
i -
.i.‘ . -
: o
]
L -
' d
) J * .
‘q"f_'itﬂ.i;';! p__ﬂ:;-ﬂ ) .
£ - =
- dg e . -
DRI L Y , - -
. *"'. t‘-mt?'r_ i - 1’" . - L ] -
= .__ '*_ I_ % .L_:.‘ - .
-""‘yh.q" . ‘ i »
w e -
f & ) 1
vt lg Wt g et
: Y Bw e e
., . ..---
.i-. ‘-|r-.q’ +y r -.f :‘ . - a
» . L - !
H a2 i_-‘?.t-u 'w .".-' = el
e ! -
'it' k . -

.; | | w-"'l:"’fff’f}’?' "C M__‘(’_ _i-r«-;_

':\%\ 'ﬁ“‘ EI'\ 2. .ll-v"i-

I+

.'.'."

L ] -
z
-
-
L
a
-
L ]
P
-
- -
]
- -
- il
-
-
=
=
1" % w
gk - ;1- D ]
- * L4
- ..
i P . .
-I -
. ¥ - - *’
-
[ . ~
- .
- - i
F L]
et Rl
ot *




